
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 01. 10. 2024 

Prítomní: 

JUDr. Martin Smolka, predseda 
Ing. Drahoslav Bočák, člen 

Mgr. Miroslav Priehoda, odborník pre šport  

Ľubomír Horný, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

Ospravedlnený: 

Mgr. Viliam Čacho, odborník pre šport 

PROGRAM: 

1. Privítanie. 

2. Info "S dídžejom na kolesách". 

3. Športová hala. 

4. Športovec roka 2024. 

5. Rôzne. 

6. Záver. 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie viedol JUDr. Martin Smolka. V úvode privítal prítomných 

a oboznámil členov komisie s programom zasadnutia. 

Komisia odsúhlasila program zasadnutia: 

Za:  4 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

K bodu č. 2 

Pán Halgoš informoval komisiu o podujatí v rámci Európskeho týždňa mobility 

2024 pod názovom "S dídžejom na kolesách". Inšpirovali sme sa svetovými 

podujatiami tohto štýlu. Akcia bola pre všetkých obyvateľov mesta Trenčín 

(cyklistov, kolobežkárov, korčuliarov a bežcov) za sprievodu príjemnej hudby, o 

ktorú sa postaral DJ so špeciálne upraveným bicyklom, ktorý viedol celý pelotón. 

Podujatia sa zúčastnilo niekoľko desiatok nadšencov zložených prevažne z 

cyklistov. Pelotón štartoval na začiatku Mierového námestia pri vstupe na ulicu 



Matúšova a za sprievodu mestskej polície sa cez ulicu Hodžova na Sihoti až po 

ulicu Armádna prešiel pelotón na hrádzu s cieľom na pláži na Ostrove. 

Podujatie malo veľmi pozitívne ohlasy a plánujeme ho opakovať aj mimo 

Európskeho týždňa mobility,  avšak treba popracovať na technikej úprave bicykla, 

špeciálne na tento účel a tiež rozšíriť trasu, aby sme obsiahli väčšiu časť Trenčína. 

Uvažujeme o trase Juh, Soblahovská, Sihoť s cieľom v KC Hviezda. 

K bodu č. 3 

p. Halgoš informoval komisiu  o žiadosti pána Ságu vo veci financovania 

športového zariadenia do mestskej športovej haly, konkrétne sa jedná o svetelné 

tabule pre basketbal. Žiadosť bola odoslaná na útvar právny a prednostovi 

mestského úradu, následne bola podaná na vedenie mesta Trenčín. Vedenie 

mesta Trenčín sa rozhodlo túto investíciu podporiť a všetky náležitosti s týmto 

spojené sú v procese riešenia.  

S prevádzkovaním mestskej športovej haly sa vyskytli nejaké nezrovnalosti, o 

ktorých pána Halgoša informovali jednotlivé subjekty, ktoré vykonávajú aktivity v 

priestoroch mestskej športovej haly. Na základe tejto skutočnosti pán Halgoš zistí 

viac informácií od jednotlivých subjektov a tieto zistenia bude konzultovať s 

komisiou športu, aby určila ďalší postup v tejto veci. 

Pán Sága zaslal pánovi Halgošovi rozpis hodín v mestskej športovej hale na 

sezónu 2024/2025, ktorý sa nestihol na dnešnom zasadnutí komisie prerokovať. 

Rozpis bude poslaný členom komisie mailom, aby sa s ním oboznámili a na 

základe rozhodnutia komisie bude rozpis schválený prípadne pripomienkovaný na 

mimoriadnom stretnutí členov komisie športu v mesiaci október 2024. 

K bodu č. 4 

Bod č. 4 "Športovec roka 2024" sa prekladá na prerokovanie do nasledujúceho 

zasadnutia komisie športu dňa 7. 11. 2024 

K bodu č. 5 

Pán Halgoš informoval komisiu o návrhu rozpočtu na r. 2025 za oblasť športu, 

ktorý bol komisiou navrhovaný na predchádzajúcich zasadnutiach. Uvedený návrh 

rozpočtu bol oproti minulému roku navýšený o 20 % a to v položkách: dotácie na 

činnosť, dotácie na výnimočné akcie v oblasti športu a dotácie na strategické 

športy. 



K bodu č. 6 

Po prerokovaní všetkých bodov JUDr. Martin Smolka poďakoval prítomným 

za účasť a zasadnutie ukončil. 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 07. 11. 2024 o 14.00 hod. 

JUDr. Martin Smolka 

predseda komisie 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

Dňa: 03. 10. 2024 


